

2025年第一季 (Edition 2025 Q1) 香港區 (Hong Kong)

本期内容 IN THIS ISSUE

不論你的麗泰會藉#已多久無續會,現在只耍付\$300,即可重啟你的會藉, 重新擁有你以往的折扣,會藉仲有效至下一個到期日添,機會難逢, 盡快與我們聯絡辦理你的繽會事宜啦!

只限用香港地址註冊會員

重啟好耐無續會的舊會藉 只要\$300咋!

Experience meeting (Philippines) (HOPE) Reactive your old membership, now it just costs HK\$300! 2025年2月 / 2025 February

Your Lifestyles membership# has not been renewed for a long time? Now you just pay HK\$300, you can reactive your old membership & regain your discount rate. Your membership will expire on the next expiry date. Don't miss this chance. Contact us for the membership renewal at once.

#Only applicable to members whose registration is under HK office



重啟會藉計劃

Reactive membership program

- 健康及商機分享說明會 (HOPE) Health, Opportunities Presentation Experience meeting (HOPE) 2025年2月 / 2025 February
- 亞洲素食展2025 Vegetarian Food Asia 2025
- 健康及商機分享說明會(菲律賓) (HOPE) Health, Opportunities Presentation
- 星期日辦公時間 Sunday office hours
- 假期通告 **Holiday Notice**

辦事處資訊 **OFFICE INFO**

辦事處資訊 麗泰(亞太)有限公司 香港九龍尖沙咀 廣東道28號 新太陽廣場5樓506A室

Lifestyles Asia Pacific Ltd Rm 506A, 5/F Lippo Sun Plaza 28 Canton Road Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK

雷話Tel: 2739 0020 www.lifestyles.net

電郵E-mail: hongkong@lifestyles.net

WhatsApp: 6358 4752

微信WeChat: Lifestyles_Intra_HK 面書 FaceBook: @LifestylesHKofficialpage 微訊公眾號 WeChat public account: 麗泰天茶

IG InstaGram: lifestyles_intra_hk





麗泰香港於2月9日在麗泰香港辦公室舉辦了2025年首季的健康及商機分享説明會 ,對象為在香港的菲律賓會員及其親友。

今次分享會包括簡介公司背景,詳解能采加強版的研發過程及其功效,其12種成份,在身體構成的協同效應及防癌作用,與天茶一併服用,更可將效果提昇達26至69%,對防癌及補充身體缺乏的蔬果營養,兩者"在一起更好",實是不二之選。

最後,各人分享其親身的麗泰產品故事及有獎問答遊戲,藉此令各人見証麗泰產品的功效及對麗泰產品有進一步的認識。如你想瞭解多些麗泰產品,歡迎隨時聯絡我們,或留意下次健康及商機分享説明會的舉辦日期。

精彩的天荼故事分享,已上載至官方面書 @LifestylesHKofficialpage,歡迎登入, 溜灠,讚好及分享。

HEALTH OPPORTUNITY PRESENTATION EXPERIENCE (HOPE MEETING) 2025 FEBRUARY 09

On February 9, Lifestyles Hong Kong organized HOPE meeting of the first season in 2025 while the target audience were the Filipino in HK.

In this meeting, we briefly introduced the background of the company. Then we introduced in detail about the development of Nutria Plus. Its 12 ingredients cause the synergy effect to prevent cancer. If it is taken together with Intra, the effect can be raised from 26 to 69%, further effective in preventing cancer and to supplement the body's lack of fruit and vegetable nutrition. They are "Better Together", the best partners to have the best synergy effect.

At last, everyone shared the Lifestyles products story. Together with the quiz game with prizes, people knew more in Nutria Plus & the company. If you want to know more about Lifestyles products, please feel free to contact us & participate in the next HOPE meeting.

Intra stories are uploaded to official FaceBook @LifestylesHKofficialpage, you are welcome to access, like & share.



Health Opportunity Presentation & Experience





亞洲素食展2025 <u>2025</u>年2月21至23日

麗泰香港於2025年首個參與的展覽 — 亞洲素食展2025, 已於上述日期舉行。去年我們亦有參與此展覽,效果很好, 故今年再接再勵,與其他數百參展商,於展覽會一同展示 優質素食產品與廣大參觀人士。

在三天展期裹,參觀人士達60,000人次,較去年的素食展多,故查詢天茶及麗泰產品的人亦較以往多,即時入會及下單的,亦較去年我們參與的各個展覽為多,結果甚為鼓舞。

參與此次展覽,令更多人認識天茶,令更多人飲用天茶, 令更多人每天活得更精彩。我們正籌備本年内的其他展覽, 有進一步消息,當即通知大家。

VEGETARIAN FOOD ASIA 2025 2025 FEBRUARY 21 – 23

Lifestyles Hong Kong participated in its first exhibition for 2025: Vegetarian Food Asia 2025. The event was held on February 21 – 23. Last year, we participated in the same exhibition with very good results. We decided to participate again, this year with hundreds of exhibitors showing and selling high quality products to the visitors.

During the 3-day exhibition, there were sixty thousand visitors that is more than that in the exhibition in last year! There were many interested visitors, they tasted & enquired about Intra and Lifestyles products. The number of people who registered as members & ordered were more than that in the same exhibition last year, it was encouraging!

With this exhibition, more people know about Intra, drink Intra & Live Better Every Day. We are now planning to participate in other exhibitions in this year. When there is any news, we will inform you at once.



























Lifestyles Hong Kong booth

















健康及商機分享說明會 (菲律賓) (HOPE) 2025年2月23日

在麗泰菲律賓國家年會2025,其中一個大獎是免費遊香港廸士尼樂園,故一眾菲律賓會員於二月中分批暢遊香港,亦藉此機會,菲律賓的國際分銷董事Josielyn Despi及執行董事Glenda Mata於2月23日在麗泰香港辦公室舉辦了健康及商機分享說明會,並邀請了不少香港的菲律賓會員到會。

Health & Opportunity Presentation Experience (Philippines) - HOPE meeting – 2025 February 23

During the Lifestyles Philippines National Gala 2025, one of the grand prizes was a free trip to Hong Kong Disneyland. In February, many Filipino Distributors visit Hong Kong. By chance, IMD Josielyn Despi and ED6QLPL Glenda Mata of Cebu – from Lifestyles Philippines – organized their HOPE meeting in Hong Kong office on February 23, 2025. Many Filipino members in Hong Kong were in attendance for this meeting.







清明及復活節假期休息

4月4日 (星期五): 清明節假期

4月18至21日 (星期五至星期一): **復活節假期**

CLOSED ON CHING MING & EASTER

4TH APRIL (FRI):
CHING MING FESTIVAL

18TH – 21ST APRIL (FRI TO MON): **EASTER HOLIDAY**

